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Gödi

Berta Sándor vagyok, 56 éves. Valószínűleg sokan 
ismernek, mivel gyerekkorom óta Gödön lakom. 
Nem személyes ambícióim miatt indulok a válasz-
tásokon, hanem mert úgy látom, a Városszépítők-
kel megkezdett munkákat nagyobb hatékonyság-
gal tudnám folytatni önkormányzati képviselőként.
Céljaim között első helyen szerepel a Duna-par-
ti sétány helyreállítása. Úgy tapasztaltam, hogy 
összefogással komoly sikereket lehet elérni. Meg-
választásom esetén továbbra is szívesen együtt-
működnék minden jó szándékú emberrel, illetve 
szervezettel. 
A FIDESZ képviselőivel az önkormányzat bizott-
ságaiban jó munkakapcsolat alakult ki, és segítsé-
gükkel sikerült két ivókutat telepíteni a 4-es kör-
zetbe: a Játszórétre és a kerékpárút mellé. 
A Városvédőkkel közösen léptünk fel a 2-est a 2/a-
val összekötő elkerülő út érdekében, és sikerrel jár-
tunk. Göd és Dunakeszi között épülni fog egy új 
leágazás. 
Az SZDSZ polgármesterjelöltje, Nógrádi Gergely, 
aki tagja a Városszépítők Egyesületének, teljes tá-
mogatásáról biztosította csapatunkat és évek óta 
részt vesz városszépítő akcióinkban.
Csak a szocialista városvezetés nézte levegőnek 
a Városszépítőket: bizalmatlanul és elutasítóan 
fogadták minden kezdeményezésünket. A nyilvá-
nosság erősítésére és a törvényes út betartására 
tett erőfeszítéseinket személyes sértésnek vették.
Megválasztásom esetén minden fontos esemény-
ről körzeti újságban fogom tájékoztatni Önöket, 
és kéthavonta lakossági fórumot tartok.
Szeretnék segíteni a körzet problémáin. Ehhez 
kérem bizalmukat, támogatásukat, szavazatukat!
Üdvözlettel: 
Berta Sándor 
Göd, Pázmány Péter utca 24. 
tel: 330-225, 06-70-3314520
E-mail: berta@beco.hu http://www.godiek.hu/

Berta Sándor
Tisztelt Választópolgár!
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a 4-es körzetben

1. A Gödi Sziget legyen újra a 
gödiek pihenőhelye! Itt a mo-
toros járművek behajtásának, 
parkolásának nincs helye. 
A kiság revitalizációja, vízpót-
lás a főágból.

2. Szennyvízömlések megaka-
dályozása a Feneketlen tónál.

5. A Biológiai állomás nyílt 
programjainak támogatása. 
Helytörténeti múzeum szá-
mára találhatnánk itt helyet 
közös megegyezéssel.

3.  A szabad strand újbóli meg-
nyitása,  Parkoló autók kizárá-
sa a Duna-partról

4. A Kossuth tér rendezésére 
tervpályázat kiírása. A város 
főtere kellene, hogy legyen, ezért 
nem kizárólag körzeti probléma.

6. Az útépítés október 1-ig jó-
részt befejeződik. Fontos a 
műszaki átvétel és a befejező 
munkák szakszerű lebonyolí-
tása.

8. A Pázmány Péter utcai 
temető előtti vízelvezetés 
megoldása, hogy a szennyvíz 
többet ne folyhasson a sírok 
közé!

Legfontosabb tennivalók
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7. A Szakács-kert sorsának 
megnyugtató rendezése.
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Valószínűleg nincs olyan ember Gödön, aki ne örülne az útépítésnek, mi is 
örömmel fogadtuk a hírét. Tudni kell azonban, hogy ezt az utat nem csak azok 
fizetik, akik előtt épül, hanem minden gödi lakos, kivétel nélkül. Hitelből épül, 
ugyanis, nem csak azokból a 72 ezer forintokból, amit a lakóktól beszednek. 20 
évig fogja ezt a hitelt az egész város nyögni. Jobban tudnánk örülni, ha a hitel 
mellett vissza nem térítendő pályázati pénz is került volna a kasszába.

Mi az, ami miatt nem tudunk felhőtlenül örülni a beruházásnak?
AAz útépítéssel komoly bajok vannak. Engedélyköteles tevékenység az útépítés, 
ám az Önkormányzat nem kért engedélyt. A Kossuth Lajos utca kivételével az 
összes út tervek és engedély nélkül épül.
AA Pest Megyei Közlekedési Felügyelet - egy gödi önkormányzati képviselő 
bejelentésére - helyszíni szemlét tartott, és 2006. augusztus 16-án írásban 
(iktatószám: UV/3102/1/2006) felszólította a Gödi Polgármesteri Hivatalt, hogy 
„az engedély nélkül végzett útépítési munkákat azonnali hatállyal állítsák le”. 
A PMKF hatóság, ez a felszólítás kötelező érvényű, ennek ellenére az építke-
zés mégsem állt le, sőt, gőzerővel folytatódik. Feltétlenül készen akarnak lenni 
választások előtt. A nagy kapkodásban arra sem jutott idő, hogy a lakókat a ka-
pubejárókról, fekvő rendőrökről, egyéb műszaki megoldásokról megkérdezzék, 
pedig erre vonatkozó határozatot hozott a képviselőtestület.

Sokan erre azt mondják, hogy mindegy, hogy van-e engedély, csak épüljön.
Sajnos ennek a hiányzó papírnak súlyos következményei lehetnek. A felvett 
hitel célhitel, de abba jobb bele sem gondolni, hogy mi lenne, ha  egy összeg-
ben kellene visszafizetnünk, mert nem a feltételeknek megfelelően történik az 
építés. Műszakilag pedig nem csak az a baj, hogy esetleg nem lesz tartós az út. 
Persze ez is fontos, hiszen jó lenne, ha a hitel lejártáig kitartanának az utak. 
Az útépítők nem sokat vacakolnak a szintezéssel, vízelvezetéssel. Helyenként 
súlyos vízelvezetési gondok keletkezhetnek a szakszerűtlen útépítésből. A köz-
lekedési felügyelet vissza is bontathatja az utat, ha az nem megfelelő. Márpe-
dig ahogy elnéztük, a minőséggel több helyen gondok vannak.
A helyzet nem reménytelen! A műszaki átvétel áthúzódik a következő önkor-
mányzat idejére. Ezért nem mindegy, hogy akkor kik képviselik önöket!

Mi a helyzet a 4-es körzettel
A korábbi tervekkel ellentétben, sajnos a Budai Nagy Antal és a Kusché utca 
kimarad. Mind a két utca aszfaltozására nagy szükség lenne pedig, de a kivá-
lasztásba nem szólhatott bele a lakosság, így mi sem. Maradt tehát a Tanács 
és a Tenkes köz, a Táncsics, a Vasvári és a Kossuth Lajos utcák. Utóbbi kettő 
sajátos helyzetben van. 
 
Vasvári utca:
Ez az utca nem földút. Egyike Göd legrosszabb utcáinak, de nem földút. Így 
nem is vonatkozik rá a lehetőség, (1988 évi I. törvény, 31.§) hogy útépítési 
együttműködést hozzon létre az önkormányzat, és az útépítési együttműködés-
ben részt nem kívánó egyharmadot az útépítési hozzájárulás befizetésére köte-
lezze. Az a veszély sem elhanyagolható, hogy az útépítés abban a szakaszban 
áll le, hogy már felszedték a régi aszfaltot és az új még nem kerül rá. Kellő 
óvatosságot javaslunk az itteni lakosoknak és egységes fellépést. Valamint sok 
sikert, természetesen.

Kossuth Lajos utca:
Jó hírünk van az ottani lakosoknak: az övék az egyetlen utca Gödön, amelyik-
nek engedélye van, (kaptunk is elég szemrehányást miatta az önkormányzattól, 
hogy sokba került, mert a mi javaslatunkra hosszabbították meg az engedélyt). 
Az engedély 5,5 m széles útra vonatkozik, 20 cm vastag kőalappal, kétoldali 
vízelvezetéssel. Ragaszkodjanak ehhez a kivitelhez! Joguk van hozzá! A lejtés 
mintha nem mindenhol a jó irányba készült volna, az ott lakók fellépésére a 
már elkészült szegélyt visszabontották. Lapzártakor itt tart az ügy. Reméljük, 
aaz új szint megfelelő lesz. 

Botrányos útépítés!

Mikesy, mint megmentő?
Tüneményes lódítással állt elő dr. Horváth Viktor és csapata. Az ügynek mindösz-
sze azért van jelentősége, mert úgy véljük, egy pártoktól független csoportosulás-
tól elfogadhatatlan a valóság meghamisítása. 
A Városvédők azt állítják, hogy Mikesy György egyedül akadályozta meg körze-
tünkben a Szakács kert helyére Vízi Vidámpark létesítését
Nos, az igazság az, hogy a Városvédők jelenlegi képviselőjelöltje, az akkor még 
képviselőként működő Mikesy úr szavazatával éppen, hogy támogatta a park lé-
tesítését! Sőt, sokáig keményen szidta a vízi vidámpark ellenzőit. Lázongóknak 
nevezte őket, akiket nem ért, és különben is „csak kritizálni tudnak, nem állnak 
elő semmilyen javaslattal”. 
Mikesy úrnak akkoriban nem tűnt fel, hogy már az ő képviselővé választása előtt 
is tettünk javaslatot, mégpedig több mint négyszázan a környék lakói közül, csak 
képviselőink figyelemre se méltatták a véleményünket, közöttük maga Mikesy úr 
se.
Nem szeretnénk emiatt hosszadalmas vitát nyitni a Városvédőkkel, ezért a bizo-
nyítékainkat feltesszük a www.godiek.hu honlapra.
Reméljük, a kampányidőszak hátralévő részében a pártok és a civil szervezetek 
egyaránt megkímélik Önöket a hazugságoktól és a hamis lózungoktól. 
Üdvözlettel: A Városszépítők

Ide került volna a vízi vidámpark 
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Ne hagyják, hogy önöknél is zúzottkő helyett a 
földre kenjék az
 aszfaltot!

Ragaszkodjanak a 20 cm-es kőalaphoz!

Azért fontos a sétány, hogy árvízkor is 
el lehessen menni a parton.

Hírek röviden
 Döntés a Szakács-kertről a választások előtt? Lapzártakor érkezett a meghívó: 
A Városfejlesztési Bizottság tárgyalja a Szakács-kert Szabályozási tervét és más, 
hasonlóan fontos kérdéseket. A Városszépítő Egyesület tiltakozik az ellen, hogy 
ismét a lakók megkérdezése nélkül, a körzet képviselőjének távollétében döntsenek 
a Szakács-kert sorsáról. Vajon miért olyan sürgős, hogy a választások előtti utolsó 
pillanatokban szuszakolják át a testületen ezt a döntést?  
MMinden, a Szakács-kert sorsa iránt érdeklődőt várunk a Városházára, hétfőn, 
2006 szeptember 04-én, 17 órára.
 Átadták a gödi és a dunakeszi kerékpárút összekötő szakaszát.
 Egyesületünk kezdeményezésére megszületett az alsógödi dunai strand parkolá-
si szabályzata. (megtekinthető a Gödi Körkép júniusi számának 19 oldalán, illet-
ve a http://korkep.godiek.hu/2006/kk0606-17-24.pdf címen) A szabályzat sze-
rint csak a jegyző engedélyével szabad behajtani, illetve parkolni, az erre jogo-
sultak kötelesek gondoskodni a sorompó zárva tartásáról. Persze, nem tartják be. 
A sorompó állandóan nyitva és boldog-boldogtalan a strand füvén parkol. Arra 
jártunkban pajkos ötlettől vezéreltetve becsuktuk a sorompót. A kísérlet meg
pő eredménnyel zárult. Amíg ebédeltünk, hárman hajtottak ki. Mind a hárman 
visszacsukták a sorompót! Javasoljuk, hogy aki a strandot autómentesen szeretné 
látni, kövesse a példánkat.
 A Széchenyi forrás felújítása elkészült. Finanszírozása a körzeti keretből történt.

Duna-part:
 A Gyurma féle-hajó engedélyt kapott büfé üzemeltetésére, de csak a Széchenyi 
Csárda mellé. Vajon mit keres akkor a Szigeten, ahol sem víz, sem WC, sem sze-
métszállítási lehetőség nincsen?
 A hatóságoktól kapott információk alapján
a másik állóhajónak semmiféle engedélye
nincs. 
Mindkét hajó szennyezi a környezetet, és 
az aggregátorai zavarják az élővilágot és 
a környék lakóit egyaránt.


